

# Nes JFF

---

Møtereferat

08.03.2022

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 08.03.2022 på Røde Kors huset. Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Mike Tony Bråten, Ove Corneliussen, Torbjørn Erntzen, Sverre Hamre (litt forsinket), Kåre Peder Rasmushaugen og Irene Hagen.

## Ikke til stede

Erling Brekke, Lillian Holden, Ole Kristian Espeset og John Håkonsrud

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er:** 1.gjennomgang av styrets sammensetning, 2. Aktiviteter og fastsetting av datoer/fastpunkter gjennom året 2022, 3. Storviltjakt 2022, 4., 5. Eventuelt

## Sak 11/22 Gjennomgang av styrets sammensetning

- Det er totalt 12 stk. som får innbydelse til møter i styret, med og uten stemmerett.
- Velkommen tilbake som leder riflegruppa Irene!
- Sammensetning ble lest opp av leder, og det ble gjennomgått ansvar og titler for dette.
- Dette var det enighet om å klarhet i blant de fremmøtte.
- Alle kan tenke på sammensetningen og komme med eventuelle innspill fremover. uansett er det årsmøte som vedtar eventuelle endringer.

## Sak 12/22 Aktiviteter og Fastsetting av datoer/fastpunkter gjennom året 2022

- Det er gjennomført medlemskveld med jaktfilm og foredrag med stor suksess. Det var salg av kaker og kaffe/mineralvann. Dette skal gjentas!
- Isfiske ble også gjennomført med bra oppmøte og suksess. Dette skal gjentas!
- 4H ønsker å ha ett samarbeid sammen med Nes JFF fremover.
- Rifle og hagle må planlegge oppstart av sesongen. Hagle mener rundt 20.04 at åpning kan gjøres. Avtale og planlegge og sende informasjon til sekretær for å legge tidene inn i kalenderen på nett. Nå er Covid pandemien over og vi må anta at alt er som «normalt» i.f.t. øvigsskuddene til storviltprøven.
- Fiskegruppa kommer tilbake med dato for fiskearrangement for ungdomsskolen m.m.
- Dato for jakt er alt satt med de faste fristene relatert til dette.
- Valgkomiteen har frist med sine innstillinger 01.12 som avtalt på tidligere styremøte.
- Regnskapet skal være innlevert til 01.12, men endringer kan korrigeres i hele desember. Innlevering til momskompensasjonen til 01.05.
- Årsmeldingen for gruppene skal være inne til 01.02 påfølgende år.
- Saker til årsmøte skal være inne 10.01. Søknad storvilt skal være inne 01.02.

## Nes JFF

---

- Fangstrapporten skal være inne innen 31.12 i jaktåret.
- Innrapportering på fanget fisk vil Erling ta når han møter neste gang, men skal være løpende rapportering gjennom sesongen.
- Hyttegruppa får noen datoer så fort snøen er borte, rundt slutten av april.
- Årsmøte til fylkesforeningen er satt, og det er ønskelig med noen som kan stille der. Thorbjørn drar på årsmøtet på søndagen, og sjekker hvem som kan dra på lørdagen.
- Blodsporkurs 27 - 29.05 med kvinnegruppa. Her stiller Anne Mette Kirkemo.

### Sak 13/22 Storviltjakt 2022

- Hjortekort er delt ut 5 stk.
- Leder for jaktgruppa kaller inn storviltlaget og de som har fått hjortekort til ett møte om årets jakt. Leder for jaktgruppa er referent for dette møtet.

### Sak 14/22 Eventuelt

- Forslag om å få trykket på gruppenavn også på profilert tøy som skal kjøpes inn til styret.
- Er det ønskelig å være representert på Hallingmarken med stand?
- Informert om regnskapsskjema som er laget, dette sendes ut til alle gruppene fortløpende.
- Informert om søknad til hundegruppa om å låne plass på Hallingmarken for aktiviteter.
- Haglegruppa har etablert spleis, og har fått mange sponsorer til prosjektet på banen. Ønskelig å kjøpe inn duer før 01.04 da prisene stiger. Sponsorer må koordineres med andre grupper også.
- Kvinnegruppa skal ha blodsporkurs i slutten av Mai. Sambruksbygget skal bestilles til teoridelen av kurset. Planlegges for en jakttur til høsten, og en dag på Jakt- og Fiskesenteret.
- Hyttegruppa starter smått opp i slutten av april.
- Riflegruppa har ikke noe klart enda, men det vil komme litt planer etterhvert.
- Hundegruppa venter på at det skal bli bart og klart rundt omkring til sesongen starter.
- Jaktgruppa er alt greit. Jaktutvalget skal gå gjennom regler for jakt og reinskrive disse.
- Kasserer etterlyser Brønnøysund registeret. Dette skal ordnes fortløpende. Innlevering til momskompensasjonen til 01.05. Kasserer foreslår en tanke om å investere i skytesimulator på sikt, som ett tilbud for medlemmer. Se på ett samarbeid med sambruksbygget, sollys eller andre bygg hvor dette kan benyttes fast.
- Mike Tony foreslår skyting med .22 lr for yngre skyttere. Dette står riflegruppa fritt til å arrangere om de ønsker å gjøre slike opplegg.

### Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 19.50 av møteleder Thorbjørn.

Referert av: Ove Corneliussen